
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ 11/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 262/98 

                                                   Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση επιστροφής αχρεωστήτων 
εισπραχθέντων από το Δήμο ποσών. 

 
       Σήμερα  25 Mαϊου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 21-5-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  
μελών βρέθηκαν παρόντα 20 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        
Παρόντες  Πάρεδροι 

1. K. Aσλάνογλου Π. Καρασαββίδου            --- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Γκαβαϊσές  
3. Μ. Ποτουρίδης Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα  
4. Κ. Κόλβατζης Β. Τσίλης  
5. Κ. Βαφείδης Δ. Ζαμάνης  
6. Α. Δελαβερίδης   Απόντες Πάρεδροι 
7. Δ. Αδάμου    
8. Θ. Τέτος   Γ. Μπαλτζής 
9. Ε. Λελεκάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Πουλασουχίδης   Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Μαρκούλης    
12. Α. Καραντουμάνης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.    255/98 

απόφ. αποχώρησε     ο κ. Α.Μαρκούλης. 
Κατά    τη    συζήτηση της   υπ’ αριθ.  257/98 απόφ.  
αποχώρησε ο  
κ. Χ.Παπαγεωργίου. 
Κατά   τη     συζήτηση  της υπ’αριθ. 258/98 απόφ. αποχώρησε 
ο κ. 
Ε. Σοφιανίδης. 

13. Λ. Τάκης 
14. Ε. Παναγιωτίδης 
15. Ο. Σιδηρόπουλος 
16. Ε. Σοφιανίδης 
17. Χ. Παπαγεωργίου 
18. Γ. Χιονίδης 
19. Μ. Αδαλόγλου  
20. Π. Αγαθαγγελίδης 
 
 
 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 21-5-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: Κατά την εφαρμογή του νέου προγράμματος Η/Υ για την είσπραξη 
των τελών καθ/τας – φωτισμού, δημ. φόρου και ΤΑΠ, μέσω των λογαριασμών της 
Δ.Ε.Η., εισπράχθηκαν τέλη και από μη υπόχρεους καταναλωτές υπέρ του Δήμου, 
όπως από ακίνητα που δεν παρέχεται υπηρεσία καθ/τας, από ακίνητα του δημοσίου, 
Ν.Π.Δ.Δ. κ.λ.π. και με αίτησή τους ζητούν να τους επιστραφεί το ποσό που 
κατέβαλαν χωρίς να το οφείλουν. 

Το συνολικό ποσό ανέρχεται σε δρχ. 443.372 από τους παρακάτω: 
 
1. ΔΕΥΑΒ  46.998 
2. Ε.Ο.Π.-Τομέας ΚΕ.Φ.Ο  13.888 
3. Νέγκα Ευγενία 290.354 
4. Καταραχιά Αντώνιο  32.400 
5. Ταμπάκη Κων/νο  13.830 
6. Παπαδόπουλο Ευστάθιο  16.468 
7. Τσιομπάνογλου Παναγιώτη  22.000 
8. Ψυχάρη Βασίλειο    1.029 
9. Παπουτσόγλου Μιχαήλ    6.405 

 
Επίσης μετά από έλεγχο του τμήματος εσόδων διαπιστώθηκε ότι από τους: 
1. Βουδούρογλου Χρήστο και 
2. Σταυροπούλου Αλεξάνδρα 
εισπράχθηκαν εκ παραδρομής 8.927 δρχ. και 20.400 δρχ. αντίστοιχα ως Τέλη 

Ακίνητης Περιουσίας. 
Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ ν’ αποφασίσει σχετικά.  
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Αγαθαγγελίδης: Τώρα πάλι για διατυπώσεις θα μιλήσουμε αλλά πρέπει 

κάποτε να γίνει μια φορά αυτή η υπόμνηση. Είναι σωστή η διαδικασία αυτή; Γιατί 
πουθενά δεν αναφέρεται η επιστροφή αχρεωστήτως…….. 

Πρόεδρος: Τι εννοείτε, όταν λέτε, δεν αναφέρεται; 
Αγαθαγγελίδης: Κανονικά πιστεύω, στο βαθμό που γνωρίζω τα πράγματα, ότι 

έπρεπε να εισάγεται ως διαγραφή χρέους. Ναι τα πήραμε. Επειδή αναφέρονται ως 
χρέος.  

Πρόεδρος: Βεβαίως. Με κάποιο τρόπο τα πήραμε, ενώ δεν τα όφειλαν στην 
πραγματικότητα και τα επιστρέφουμε. 

Αγαθαγγελίδης: Διαγραφή χρέους και στη συνέχεια επιστροφή από την 
επιτροπή. Νομίζω ότι αυτή πρέπει να είναι η διαδικασία. 

Πρόεδρος: Όχι, έτσι είναι η σωστή διαδικασία. Μα έτσι είναι κατά του 
Κώδικα. Μην επιμένετε. Αυτό ισχύει, από τότε που ισχύει ο Κώδικας. Παρακαλώ. Αν 
θέλετε μπορούμε να το δούμε στον Κώδικα. Να το δούμε. 

Αγαθαγγελίδης: Λέει, να ΄το. Το έχω μπροστά μου. Λέει: Διαγραφή. 
Πρόεδρος: Μα εκ παραδρομής ζητήθηκαν να πληρωθούν. Αυτό λεει. 
Αγαθαγγελίδης: Λεει: Κάθε είδους χρέη προς τους Δήμους και Κοιν/τες 

μπορούν να διαγραφούν ολόκληρα ή εν μέρει, όταν η εγγραφή στους βεβαιωτικούς 
καταλόγους δημοτικών φόρων κ.λ.π. έγινε κατά τρόπο προφανώς λανθασμένο. 

Πρόεδρος: Μα όχι κύριε! Μα εισπράχθηκαν αυτά τα χρήματα. Είναι άλλο 
άρθρο. Δεν είμαι πρόχειρος τώρα, θα σας το κοινοποιήσω το άρθρο. Μα τον 
διαβάζετε, αλλά να διαβάζετε όλο τον Κώδικα. Και δεν αφορά αυτό το άρθρο το 
συγκεκριμένο. 



Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Το από 21-5-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2. Τις συνημμένες αιτήσεις των μη υπόχρεων καταναλωτών με τις οποίες 

ζητούν την επιστροφή των ποσών που κατέβαλαν στο Δήμο χωρίς να τα 
οφείλουν. 

3. Ότι κατά την εφαρμογή του νέου προγράμματος Η/Υ για την είσπραξη 
των τελών καθ/τας – φωτισμού, δημ. φόρου και ΤΑΠ, μέσω των 
λογαριασμών της Δ.Ε.Η., εισπράχθηκαν τέλη και από μη υπόχρεους 
καταναλωτές υπέρ του Δήμου. 

4. Ότι κατά τον έλεγχο του τμήματος εσόδων διαπιστώθηκε ότι 
εισπράχθηκαν εκ παραδρομής από δημότες ποσά ως Τ.Α.Π. 

5. Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1997 και στον Κ.Α 412.9 
“Διάφορες επιστροφές εσόδων” υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού 
1.000.000 δρχ. για τον παραπάνω σκοπό. 

6. Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

Α) Εγκρίνει την επιστροφή αχρεωστήτως εισπραχθέντων από το Δήμο ποσών 
α) σε μη υπόχρεους καταναλωτές που χρεώθηκαν μέσω των λογ/σμών της Δ.Ε.Η., και 
β) σε μη υπόχρεους δημότες που εισπράχθηκαν ως Τέλη Ακίνητης Περιουσίας. 

Β) Ψηφίζει συνολικό ποσό δρχ. 472.699 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 412.9 
και τίτλο “Διάφορες επιστροφές εσόδων” για να διατεθούν στους παρακάτω 
δικαιούχους:   
 

1. ΔΕΥΑΒ  ποσό   46.998 δρχ. 
2. Ε.Ο.Π.-Τομέας ΚΕ.Φ.Ο  ποσό   13.888 δρχ. 
3. Νέγκα Ευγενία  ποσό 290.354 δρχ. 
4. Καταραχιά Αντώνιο  ποσό    32.400 δρχ. 
5. Ταμπάκη Κων/νο  ποσό    13.830 δρχ. 
6. Παπαδόπουλο Ευστάθιο  ποσό   16.468 δρχ. 
7. Τσιομπάνογλου Παναγιώτη  ποσό    22.000 δρχ. 
8. Ψυχάρη Βασίλειο  ποσό      

1.029 
δρχ. 

9. Παπουτσόγλου Μιχαήλ  ποσό     6.405 δρχ. 
10. Βουδούρογλου Χρήστο  ποσό    8.927 δρχ. 
11. Σταυροπούλου Αλεξάνδρα  ποσό  20.400 δρχ. 

 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 262 / 1998 

.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 K. Kόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 

                Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 
 Δ. Αδάμου Μ. Αδαλόγλου 
 Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης 

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Πουλασουχίδης   
 Α. Μαρκούλης   

 Α. Καραντουμάνης   
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 2 – 7 - 1998 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


